
Rada Miejska w Kunowie 
Komisja Budżetu i Oświaty  

 

Protokół nr 4.2025 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Oświaty 

w dniu 24 lutego 2025 r. 

  
Obrady rozpoczęto 24 lutego 2025 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:13 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 radnych. 

Obecni: 

1. Arkadiusz Farys 
2. Jarosław Jałocha 
3. Sylwester Jedlikowski 
4. Beata Łukawska 
5. Marek Mikos 
6. Maria Pająk 
7. Marcin Pastuszko 
8. Piotr Rakoczy 
9. Cezary Szwajda 
10. Grzegorz Wanat 
11. Donata Zębala 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda otworzył posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty i przywitał 
wszystkich obecnych oraz przybyłych gości. W posiedzeniu brało udział 9 członków Komisji Budżetu                     
i Oświaty oraz zaproszeni goście. Nieobecni nieusprawiedliwieni– Radna Donata Zębala i Radny 
Jarosław Jałocha. Przewodniczący stwierdził kworum do prac Komisji.  

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji zamknęła punkt 1. 
 

 

2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 
 
 Planowany porządek posiedzenia  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.  
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia.  
3. Przyjęcie protokołu Nr 2.2025 z posiedzenia komisji w dniu 27.01.2025 r. 



4. Przedstawienie sprawozdania z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Dołach 
Biskupich za rok 2024. 

5. Przedstawienie informacji na temat zaplanowanych inwestycji w Gminie Kunów na rok 2025. 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny dla Miasta i Gminy Kunów na lata 2025 – 2027. 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi 

Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego na obszarze gminy Kunów. 

8. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Budżetu i Oświaty Rady Miejskiej w 
Kunowie za rok 2024. 

9. Sprawy różne. 
10. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że porządek posiedzenia zawiera 10 
punktów i zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do porządku posiedzenia.  

Nie zgłoszono żadnych uwag.  

Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie porządek posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planowanego porządku posiedzenia. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, Marcin 
Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Jarosław Jałocha, Donata Zębala 

Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła proponowany 
porządek posiedzenia.  

Porządek posiedzenia komisji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji zamknął punkt 2. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 2.2025 z posiedzenia komisji w dniu 27.01.2025 r. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że na tabletach radnych wgrany został 
protokół i zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu nr 2.2025 z dnia 27.01.2025 r.?  

Nie zgłoszono żadnych uwag.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół nr 2.2025 z posiedzenia Komisji Budżetu i Oświaty  
z dnia 27.01.2025 r. 
 
Głosowano w sprawie: 



przyjęcie protokołu Nr 2.2025 z posiedzenia komisji w dniu 27.01.2025 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, Marcin 
Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Jarosław Jałocha, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła protokół nr 
2.2025 z dnia 27.01.2025 r.  

Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 27.01.2025 r. znajduje się w teczce nr 2 znak: Or.0012.3. 
_.2025 

Przewodniczący Komisji zamknął punkt 3. 

4. Przedstawienie sprawozdania z działalności Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Dołach Biskupich za rok 2024. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił o przybliżenie informacji przez Kierownika 
Środowiskowego Domu Samopomocy Pana Krzysztofa Wojtachnio.  

Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy Krzysztof Wojtachnio omówił sprawozdanie  
z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Dołach Biskupich za rok 2024.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy podziękował Kierownikowi ŚDS w Dołach 
Biskupich za działalność, zaangażowanie wszystkich pracowników jak i pensjonariuszy.  

Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy Krzysztof Wojtachnio  poprosił o możliwość 
przedstawienia prezentacji  przez pensjonariuszy w zakresie funkcjonowania jednostki ŚDS w Dołach 
Biskupich. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy wyraził zgodę na ww. prezentację.   

Radny Grzegorz Wanta zapytał czy ŚDS zatrudnia osobę na stanowisku sprzątaczki ?  

Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy Krzysztof Wojtachnio   poinformował, że nie ma 
osoby zatrudnionej na stanowisku gospodarczym. Sale zajęć są na bieżąco porządkowane przez 
terapeutów.  

Radna Maria Pająk podkreśliła, że atmosfera w ŚDS w Dołach Biskupich jest wyjątkowa.  

 Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji zamknął punkt 4. 



5. Przedstawienie informacji na temat zaplanowanych inwestycji w Gminie 
Kunów na rok 2025. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił o przybliżenie informacji przez Kierownika Referatu 
Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Panią Małgorzatę Mazur.   

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Pani Małgorzata Mazur omówiła 
informację na temat zaplanowanych inwestycji w Gminie Kunów na rok 2025. 

Radna Beata Łukawska poprosiła o przybliżenie informacji na temat planowanej inwestycji 
utworzenia DPS w Miłkowskiej Karczmie.  

Kierownik Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Pani Małgorzata Mazur poinformowała, że 
Gmina Kunów oczekuje na możliwość  złożenia wniosku o dofinansowanie inwestycji, jeżeli takie 
dofinansowanie pojawi się, Gmina niezwłocznie złoży wniosek.  

Radny Grzegorz Wanat zabrał głos w sprawie bezpieczeństwa mieszkańców oraz przechodniów 
podróżujących ul. Małachowską w Kunowie.  

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Pani Małgorzata Mazur 
poinformowała, że do ZRID-u wytypowane są trzy drogi m.in. chodnik przy ul. Małachowskiej oraz 
cała ul. Małachowska, ul. Łąkowa oraz tzw. „Serwitut” na Boksycce. Priorytetem dla Gminy Kunów 
jest wykonanie ul. Warszawskiej, gdzie koszta będą partycypowane z Powiatem Ostrowieckim.  

Radna Monika Operacz poprosiła o przybliżenie informacji dotyczących montażu pieca w budynku 
PSP w Wymysłowie.  

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Pani Małgorzata Mazur 
poinformowała, że na ostatniej sesji nadzwyczajnej zostały zabezpieczone środki na przebudowę 
kotłowni w budynku PSP w Wymysłowie. Wkrótce zostanie ogłoszone zapytanie ofertowe na 
wyłonienie wykonawcy w celu realizacji tego zadania.  

Radna Maria Pająk poprosiła o przybliżenie informacji na temat rozbudowy OSP w Dołach Biskupich.   

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Pani Małgorzata Mazur 
poinformowała, że Doły Biskupie zakwalifikowane są do rewitalizacji, w pierwszym kwartale 2025 r. 
będzie możliwość składania wniosku o dofinansowanie, lecz dzięki rewitalizacji wnioskować można   
o środki na kilka inwestycji. Gmina również będzie starać się o środki z Krzemiennego Kręgu.   

Radna Maria Pająk zapytała czy w ramach rewitalizacji może zostać wykonana kanalizacja Dołów 
Biskupich.  

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Pani Małgorzata Mazur 
poinformowała, że kanalizacja również jest uwzględniona.  

Radny Darek Różalski poprosił o przybliżenie informacji w zakresie wykonania placu zabaw na  
ul. Prostej w Kunowie.  

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Pani Małgorzata Mazur 
poinformowała, że jeżeli pojawi się takie dofinansowanie to zostanie złożony wniosek na ten plac 
zabaw.  



Radny Marek Mikos poprosił o przybliżenie informacji dotyczącej doposażenia parku przy  
ul. Langiewicza.  

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Pani Małgorzata Mazur 
poinformowała, że doposażenie wymaga wyłączenia gruntów z produkcji rolniczej.  

Radny Ceazry Szwajda zapytał czy w br. zostaną zamontowane przystanki przy ul. Ostrowieckiej  
w Janiku.   

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Pani Małgorzata Mazur 
poinformowała, że realizacja zadania dot. budowy wiat przystankowych na terenie gminy Kunów 
została przewidziana do końca stycznia 2026 r.  

Radny Grzegorz Wanat zapytał, czy do Urzędu Miasta i Gminy zostały przekazane informacje 
dotyczące realizacji zadania przebudowy mostu przy ul. Warszawskiej w Kunowie m.in. jakie wymiary 
będzie miał most.  

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Pani Małgorzata Mazur 
poinformowała, że Gmina nie posiada takich informacji, projekt jest dostępny na stronie Starostwa 
Powiatowego lecz z informacji, które zostały przekazane od przedstawicieli  Powiatu Ostrowieckiego 
to most będzie miał 8 metrów szerokości + kładka.   

Radny Cezary Szwajda poprosił o przybliżenie informacji w zakresie realizacji przez Powiat 
Ostrowiecki chodnika wzdłuż ul. Polnej w Janiku.  

Kierownik Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Pani Małgorzata Mazur poinformowała, że 
Powiat Ostrowiecki prawdopodobnie będzie występował o środki zewnętrzne ze ZRID-u  w miesiącu 
sierpniu 2025, lecz czy będzie to realizowane to Gmina nie ma takiej wiedzy.  

Radny Grzegorz Wanat zapytał kiedy zostanie przez Powiat Ostrowiecki wykonana regulacja pasa 
drogowego małego odcinka drogi powiatowej ul. Grabowieckiej.  

Kierownik Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Pani Małgorzata Mazur poinformowała, że 
dopyta przedstawicieli Powiatu kiedy będzie możliwe wykonanie odcinka drogi ul. Grabowieckiej.  

Informacja stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 5. 

 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Wspierania Rodziny dla Miasta i Gminy Kunów na lata 2025 – 2027. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił o przybliżenie projektu uchwały przez Kierownika 
Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie Panią Katarzynę Orczyk.   

Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie Pani Katarzyna Orczyk 
omówiła projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla 
Miasta i Gminy Kunów na lata 2025 – 2027. 

Nie zgłoszono żadnych pytań.  



Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił o wyrażenie opinii w formie głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla 
Miasta i Gminy Kunów na lata 2025 – 2027. 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, Marcin 
Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Jarosław Jałocha, Donata Zębala 

Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Miasta i Gminy 
Kunów na lata 2025 – 2027. 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.  
Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 6. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 
Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego na obszarze gminy Kunów. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił o przybliżenie projektu uchwały przez Kierownika 
Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Pana Jarosława Adamskiego.    

Kierownik Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Pan Jarosława Adamskiego omówił 
projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem 
na realizację zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego na obszarze gminy Kunów.   
Radna Maria Pająk zapytała o możliwość usytuowania przystanku na Górnych Dołach oraz 
wydłużenia trasy busa na Doły Opacie.  

Kierownik Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Pan Jarosława Adamskiego poinformował, 
że jest to kwestia do rozważenia, lecz nie nastąpi to z dnia na dzień, Gmina nie może zmienić trasy 
wozokilometra.  

Radny Darek Różalski zapytał, czy będzie dołożony kurs przez Kunów – Janik w sobotę oraz niedzielę.  

Kierownik Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Pan Jarosława Adamskiego poinformował, 
że obecny nabór na dokładanie tras jest zakończony.  

Nie zgłoszono więcej pytań.  

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił o wyrażenie opinii w formie głosowania. 



 
Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Ostrowieckiemu  
z przeznaczeniem na realizację zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego na obszarze 
gminy Kunów. 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, Marcin 
Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Jarosław Jałocha, Donata Zębala 

Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na 
realizację zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego na obszarze gminy Kunów. 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.  
Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 7. 

8. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Budżetu i Oświaty Rady 
Miejskiej w Kunowie za rok 2024. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że materiały do procedowanego punktu 
zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i zapytał członków Komisji czy mają 
pytania, uwagi do ww. sprawozdania.  

Nie zgłoszono pytań, uwag.  

Komisja Budżetu i Oświaty zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Komisji Budżetu i Oświaty 
Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2024 oraz sprawozdaniem z działalności Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Budżetu i Finansów za rok 2024.  

Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Oświaty Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2024, stanowi 
załącznik Nr 8 do protokołu.  

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 
Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2024, stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.  

 

9. Sprawy różne. 

Nie zgłoszono spraw różnych. 

 



 
10. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował członkom Komisji oraz gościom za udział  
w posiedzeniu i zamknął posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty.  

Nagranie z posiedzenia komisji stanowi załącznik Nr 10 do protokołu (płyta CD). 

  

  

 
Przygotował(a): Paulina Biernat 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


